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Abstract (en)
Surfaces are cleaned and polished using a roller (1) with a cylindrical roller body (5) which is fitted in a roller cleaning machine with at least one
rotating roller. The cylindrical surface of the roller body is coated at least partially with a hard, felt - like nylon or polyester material pad (trade name
'SUPERPAD'). When the roller body is rotated about its longitudinal axis, strips of deposits on smooth surfaces are removed. The coating is pref.
applied as discs, which are positioned next to each other on the roller body and are adhesively bonded to it.

Abstract (de)
Eine Reinigungs- und Polierwalze (1) mit einem zylindrischen Walzenkörper (2), insbesondere für Walzen-Reinigungsmaschinen (5) mit wenigstens
einer rotierenden Walze, zeichnet sich dadurch aus, daß die Zylinderfläche des Walzenkörpers (2) wenigstens teilweise mit einem Gewebe (4)
beschichtet ist, welches bei Rotation des Walzenkörpers um seine Längsachse Absatzstreifen von glatten Oberflächen entfernt. Vorteilhaft ist die
Gewebebeschichtung aus Gewebepadscheiben (4) gebildet, die nebeneinander auf den Walzenkörper (2) aufgesetzt sind. <IMAGE>
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